

Date: 03/11/2021

Ref: 2021MTM501/G013/2021

إنذار ملاحي

NAVIGATION WARNING # G013/2021

Aerial Firework Display for Diwali Festival Celebration at Bluewaters Island between 2000 to 2200 Hrs. LT on 4th November 2021

This is to inform all the stations that Firework Display will be carried out as per the below details:

Location: Bluewaters Island and JBR, (Map as attached).

Timing: Between 2000 Hrs to 2200 Hrs. LT on Thursday 4th November 2021.

All vessels in the area are advised to give wide berth and shall navigate with extreme cautions.

All VTS (Hamriyah port, Khor Dubai, Port Rashid, Fishing Harbours and Jabal Ali Port) are requested to advise vessels accordingly.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their vessels.

فعالية الألعاب النارية لمهرجان "ديوالي" في جزيرة المياه الزرقاء بين الساعة 20:00 – 22:00 من يوم الخميس الموافق 2021/11/04:

هذا لإعلام كافة المحطات بفعالية الألعاب النارية والتي ستجرى حسب التفاصيل التالية:


الموقع: جزيرة بلو ووترز ومجمع جميرا السكني (حسب الخارطة المرفقة).

التوقيت: من الساعة 20:00 لغاية الساعة 22:00 من يوم الخميس الموافق 2021/11/04.

على كافة الوسائل البحرية العاملة في المنطقة إعطاء مسافة كافية والإبحار بحيطه وحذر شديدين.

على جميع العاملين على نظام متابعة الوسائل البحرية في (ميناء الحميرية، وخور دبي وميناء راشد، ومرافق الصيد وميناء جبل علي) إبلاغ الوسائل البحرية بهذا الخصوص.

على مالكي السفن، والوكلاء، والمستأجرين، والمرامي، ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الإلتزام بإبلاغ قباطنة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيق محتويات هذا الإنذار.


محمد آل حريز
مدير الممرات المائية
سلطة مدينة دبي للملاحة



Aerial Firework Display for Diwali Festival Celebration at Bluewaters Island between 2000 to 2200 Hrs. LT on 4th November 2021

